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De fractie heeft de volgende vragen

Geachte voorzitter,

Naar aanleiding van een reeks grote bedrijfsbranden waarbij glasscherven van zonnepanelen

afkomstig van de daken in de wijde omgeving terug te vinden waren heeft Forum voor Democratie de

volgende vragen opgesteld.

Hierna volgt een greep uit een aantal bedrijfsbranden eind maart2023 tot eind mei2023.

31 maart Anna Paulowna bedrijfspand

5 april Sint-Oeden rode varkensbed rijf

1l april Etten-Leur bedrijfspand

24 april Erichem Landbouwbedrijf

22 mei Etten-leur deel kassencomplex

23 mei Reusel varkensbedrijf

Bij al deze branden waren glasscherven in de wijde omgeving terug te vinden, voornamelijk op

weilanden en akkers waar graasdieren lopen en waar voedsel wordt geproduceerd. De glasscherven

zijn niet alleen schadelijk en gevaarlijk voor graasdieren en de voedselveiligheid, maar ook voor

inwoners en hun huisdieren.

De ontwikkeling waarbij steeds meer bedrijven en huishoudens kiezen voor zonnepanelen op daken

zorgt voor een toenemende kans dat als er brand uitbreekt daar ook zonnepanelen bij betrokken zijn.

En dit geldt niet alleen op bedrijventerreinen, maar ook op het platteland en (aangrenzende)

woonwijken. Het wordt dus steeds belangrijker om een goed protocol en uitvoering daarvan te

hebben om de veiligheid van graasdieren, inwoners en natuur veilig te stellen in de nasleep van deze

specifieke branden.
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De vraag is namelijk niet of, maar wanneer er een brand in onze gemeente uitbreekt waar

zonnepanelen bij betrokken zijn.

Forum voor Ðemocratie heeft over het protocol van brand met zonnepanelen de volgende vragen

1. Wat zijn de stappen die de gemeente gaat nemen als een dergelijke situatie zich voordoet in

onze gemeente?

2. Wie zijn de betrokken schakels in het protocol en zijn deze goed op elkaar afgestemd?

3. Z¡n er al oefeningen uitgevoerd waarbij een dergelijke situatie wordt gesimuleerd?

4. Voorziet het college enige problematiek bij het uitvoeren van het protocol?

-Zo ja, graag een toelichting.

5. Reeds zijn er twee bedrijfsbranden in Etten-Leur geweest, dus in dezelfde regio.

Zit gemeente Roosendaal ook bij de evaluatie van deze twee voorvallen om hier zelf lering uit te

trekken?

Namens Forum voor Democratie,

Corrie van Leerzem

Angelique Grinwis



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wat zijn de stappen die de gemeente gaat nemen als een dergelijke situatie zich voordoet
in onze gemeente?

Bij een brand met zonnepanelen brengt de brandweer het verspreidingsgebied in kaart. De Officier

van Dienst Bevolkingszorg stemt af over het inzetten van een gespecialiseerd bedrijf in overleg met

de eigenaar en de verzekeraar voor het opruimen. We werken samen met24 gemeenten en de

hulpdiensten in de Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant voor de voorbereiding en bestrijding van

branden en het organiseren van de rampenbestrijding en de crisisbeheersing. Vanuit deze

samenwerking worden betrokkenen bijeen incident voorzien van een handelingsperspectief.

Daarnaast heeft landelijk het Verbond van Verzekeraars samen met de VOAM en Stichting Salvage

een onderzoeksprotocol 'zonnepaneel incidenten'opgesteld. Doelvan het protocol is dat alle

betrokken partijen weten wie wat moet doen na een incident waarbij zonnepanelendeeltjes zijn

vrijgekomen. Ook heeft het kennisinstituut Nederlands lnstituut Fysieke Veiligheid (NIPV) de

kennisdocumenten over incidentbestrijding met zonnepanelen gebundeld en Brandweer Nederland

een specifieke aandachtskaart ontwikkeld voor de incidentbestrijding met zonnepanelen.

2. Wie zijn de betrokken schakels in het protocol en zijn deze goed op elkaar afgestemd?

Er wordt door de brandweer afgestemd met de officier van dienst Bevolkingszorg en Stichting

Salvage (en eventueel de Omgevingsdienst) hoe de afhandeling gaat. Hiervoor wordt het

onderzoeksprotocol 'zonnepaneel incidenten' gehanteerd. Als er sprake is van depositie (het

neerdalen van deeltjes op de bodem), wordt het gebied in kaart gebracht door de inzet van een

deskundige bedrijf die hiervoor zijn opgeleid op basis van het VOAM register en door de inzet van

een gespecialiseerd bedrijf gereinigd. Er is bij elk incident altijd overleg tussen de betrokken diensten.

3. Zijn er al oefeningen uitgevoerd waarbij een dergelijke situatie wordt gesimuleerd?

Nee, we hebben het onderwerp doorgegeven aan de Veiligheidsregio om te beoefenen.

4. Voorziet het college enige problematiek bij het uitvoeren van het protocol? -Zo ia, graag

een toelichting.

Nee, we hebben vooralsnog geen aanleiding.

5. Reeds zijn er twee bedrijfsbranden in Etten-Leur geweest, dus in dezelfde regio. Zit
gemeente Roosendaal ook bij de evaluatie van deze twee voorvallen om hier zelf lering uit te
trekken?

Ja, de gemeente Roosendaal neemt altijd kennis van lessen uit incidenten uit andere gemeenten. De

Veiligheidsregio Midden- en West- Brabant faciliteert daar ook in.
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